
  

Inspill - kommuneplanens arealdel
Innsendt 
ReferanseID 

Innsender
Innsender

Privatperson

Høringsuttalelse
Arealplanen

23.08.2019 11:42:17 
IFK066-1051389 

Privatperson 
Organisasjon 

Uttalelsen kommer fra 

Richard
Fornavn 

Hanssen
Etternavn 

Fessdalsveien 154
Adresse 

7113 HUSBYSJØEN
Postnr/sted 

Ja 
Nei 

Jeg sender innspill på vegne av annen 

Boligbebyggelse 
Næringsareal 
Offentlig/privat tjenesteyting 
Sentrumsformål 
Idrettsanlegg 
Fritidsbebyggelse 
Grønnstruktur og friområde 
Andre typer bebyggelse og anlegg 
Sjø og vassdrag med strandsone 
Samferdselsanlegg og teknisk infrastruktur 
LNFR (Landbruks-, natur- og friluftsformål samt reindrift) 
Havn 
Planprogrammet 

Jeg ønsker å komme med innspill til: 

Inspill - kommuneplanens arealdel (v. 51) - IFK066-1051389
1 / 2



Næringsareal
Gårds./bruksnr.

Om innspillet

Landbruk - formål for dyrka jord

Vedlegg
Vedlegg

152
Gårds. 

1
bruksnr. 

Arealet er i dag trolig registrert som LNF-område, men har de siste 80-100 årene vært brukt til uttak av 
skiferstein for kommersielt innenlands salg, samt eksport.

Hva er arealformålet i dag, og hva brukes arealet til? 

Arealet ønskes fortsatt brukt til uttak av stein, da i første rekke skifer, muligens også kvarts dersom det 
viser seg at kvartsåren er av god nok kvalitet til å være drivverdig.

Hva ønskes arealet brukt til? 

Steinbrudd.
Hva er tenkt etablert på arealet? Oppgi gjerne størrelse i antall dekar, antall enheter eller annet.  

Ja 
Nei 

Er det offentlig vann-/avløpsnett i eller nært det foreslåtte området? 

Ja 
Nei 

Er det bredbånd nært det foreslåtte området? 

Ja 
Nei 

Er du grunneier av området? 

Det er i dag drift i området, og denne ønskes videreført.
Beskriv kort når du har planer om å bygge ut området (angi gjerne kjente avhengigheter/ forutsetninger). 

Ja 
Nei 

Vil dyrkbar jord bli brukt til formål som ikke tar sikte på jordbruksproduksjon? 

0
Hvor mye landbruksareal vil bli berørt? (oppgi antall dekar) 

Ja 
Nei 

Brukes hele eller deler av området pr. i dag til opphold eller lek av barn/unge? 

Det er skogsbilvei helt inn til området, og videreføring av drift vil ikke medføre økt trafikk i forhold til i dag. 
Trafikksikkerheten er god, og det er oversiktlig snuplass i området.

Beskriv hvordan adkomst til området er tenkt løst, med tanke på forhold som grunneier, adkomstrett, økt trafikkmengde og trafikksikkerhet i området.  

Innspillet omhandler også gnr/bnr 152/4, siden vi har steinbrudd på begge bruksnumrene. 
Som det fremgår av kartet er det 3 felt som er markert som steinbrudd. De to nordligste er det mulig å 
binde sammen til et sammenhengende felt dersom det er mulig. Skiferåren er sammenhengende her. 
Årsaken til at jeg har satt det opp som to adskilte bruddområder er at det sannsynligvis ikke vil bli drevet 
så langt på åren det neste tiåret, men det kan det kanskje bli i fremtiden.

Utfyllende opplysninger om kommentarer til innspillet: 

Forslag til kart.pdf
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